
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 30. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 464

Kan ministeren prognosticere den forventede udvikling i kriminalforsorgens kapacitet med

afsæt i allerede vedtagne skærpelser mv., der endnu ikke har haft fuldt gennemslag? Der

henvises til artiklen ”Fængslerne er propfulde hele tiden”, hvori det fremgår, at skruen er

strammet til det yderste, bl.a. fordi der på kort tid er kommet over 500 ekstra indsatte.

Selv om vi åbner nye fængselspladser på livet løs, så kan vi ikke følge med, udtaler direk-

tøren, Ritzau den september 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Hegaard (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Hegaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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